



ARTIST: VARIOUS ARTISTS
Title: Friends List Vol. 2
Art. Nr.: EVO037
Beatport Exclusive: 29.11.2019
Release Date: 13.12.2019
Publisher: Evosonic Records
Format: Compilation
Offer: Download

Teaser Deutsch/English (256 Zeichen)

Eine Compilation zusammengesetzt aus Freunden. Einzig und Allein um zu danken und zu verbinden, nicht um sich zu bereichern. Dank an Andrea Engels, Dompe, Barbaros, Peter Juergens, Mathias Teichmann und Sam Oliver, für den hervorragenden Continuous Mix.

A compilation made up of friends. Only and alone to thank and connect, not to enrich yourself. Thanks to Andrea Engels, Dompe, Barbaros, Peter Juergens, Mathias Teichmann and Sam Oliver, who also delivered an excellent continuous mix.

Beschreibung/Description (1025 Zeichen)

Freundschaft bezeichnet ein auf gegenseitiger Zuneigung beruhendes Verhältnis von Menschen zueinander, dass sich durch Sympathie und Vertrauen auszeichnet. Freundschaften haben eine herausragende Bedeutung für Menschen und Gesellschaften. Auch diese Compilation unterwirft sich nicht irgendwelcher Konventionen. Das ist unerlässlich für das gleiche Ziel: Hohe musikalische Qualität. Danke BluFin Records, Yellow Tale, Jackfruit Recordings, noreira records, A-Site Records, Neuhain und City of Drums. Großen Beifall bitte für Sam Oliver, der die schwere Aufgabe angenommen hat, diese so unterschiedlichen Tracks in einen Flow für den Continuous Mix zu bringen. Es ist ihm sensationell gelungen.

Friendship refers to a relationship of people based on mutual affection, which is characterized by sympathy and trust. Friendships are of paramount importance to people and societies. Also this compilation does not submit to any conventions. This is essential for the same goal: High musical quality.

Thanks to BluFin Records, Yellow Tale, Jackfruit Recordings, noreira records, A-Site Records, Neuhain and City of Drums. Big applause, please, for Sam Oliver, who has taken on the difficult task of bringing these very different tracks into a flow for the Continuous Mix. He succeeded sensationally.

Track List / Infos:

1. Sagou - Paradise Lost (Livio Sandro Goes Down Remix) noreira records NOR025r
2. Dompe - The Spirit (Original Mix) Jackfruit Recordings JACKFRUIT010
3. Dompe - Too Tonight (Original Mix) Jackfruit Recordings JACKFRUIT006
4. Sam Oliver - Tidal Flow (Original Mix) A-Site Records 265744
5. The Electronic Advance meets Somnia - Solaris (Chris Maico Schmidt Remix) City of Drums CoD 056
6. Tygon - Synthphonia (Original Mix) Yellow Tail YT110
7. Vom Feisten, fran&co - Freakshow (Original Mix) BluFin BF239
8. Henning Richter & Decode Blue - Gravity (Gabriel Le Mar Remix) BluFin BF271
9. JR Electric - Detroit (Original Mix) City of Drums 10106114
10. Oliver Hess - Schnack (Original Mix) noreira records NOR050
11. Voodoo Blend - Voodoo Blend (Original Club Mix) A-Site Records 258497
12. Peter Juergens - Der Kuckuck (Original Mix) Neuhain NHC07
13. Various Artists - Friends List Vol. 2 (Sam Oliver's Continuous Mix)

<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-037/>

© Evosonic Records 2019



Chris Maico Schmidt / mike@evosonic.de
Evosonic Radio Vision GmbH & Co. KG
Lankwitzer Straße 19 / 12107 Berlin
T.: +49 2203 5029444 / F.: +49 2203 5029443
evosonic.de

EVO SONIC 
ELECTRONIC MUSIC RECORDS